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Z A P I S N I K 

sa 100. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 27. kolovoza 2018. u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, voditelj 

Odsjeka za financije i proračun, Ivana Pleše, Narodna knjižnica i čitaonica Delnice, Davorka Grgurić, 

voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Petar Hrg, direktor 

Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Dražen Rački, JVP Delnice, Nikolina Ćuić Muhvić službenica 

Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave. 

Ispričali izostanak: Mirna Janeš, Zvezdana Jerković, Iva Žagar, Alen Udovič. 

 

PLANSKI KOLEGIJ 

 

NIKOLINA ĆUIĆ MUHVIĆ 

- Rješavanje prijedloga za otvaranje pojedinačnog ispravnog postupka i prijedloga za povezivanja 

zemljišnih knjiga i knjiga položenih ugovora. Potrebno je sve pregledati i očitovati se te 

sudjelovati na ročištima. 

- Rješavanje zahtjeva za otkup zemljišta. 

- Dogovor s CZ i DUZS oko organizacije vježbe CZ, krajem rujna. 

- Konzultacije s odvjetničkim uredom o nekoliko predmeta. 

- Dogovor za sjednicu Gradskog vijeća u rujnu. 

- Aktivnosti vezane uz Strategiju za invalide. 

- Rad na projektu „Aktivni u zajednici“. 

- Radna skupina za JVP održat će sastanak. 

- Pripreme za raspisivanje natječaja za stipendije, prikupljanje podataka o deficitarnim 

zanimanjima, izrada odluke i natječaja. 

- Potrebno je imenovati predstavnika Grada i predstavnika romske manjine u Povjerenstvo za 

praćenje provedbe Akcijskog plana za uključivanje Roma u PGŽ. 

- Ukoliko dobijemo podatke Centra za socijalnu skrb o korisnicima zajamčene minimalne 

naknade izradit će se rješenja za ogrjev. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Radovi na objektu MO Crni Lug su pri kraju, preostaje napraviti zapisnik o primopredaji da 

počne teći garantni rok. 

- Na Lovačkoj ulici trenutno se postavljaju ivičnjaci, slijedi asfaltiranje. Preostaje urediti cestu 

kod Juranića. 

- Prikupljanje podataka za popunjavanje upitnika za izradu Akcijskog plana energetski održivog 

razvitka za Rea Kvarner. 

- Suradnja s geometrima radi formiranja parcela, naročito na grobljima. 

- Prije zime svakako treba riješiti odvoz azbesta kojeg su ljudi skinuli i odložili uz prometnice. 

- Betoniranje temelja u Brodu na Kupi za e-punionicu bicikla, postava baznih stanica i 

nadstrešnice, a u Delnicama se uređuje pristupni put u parku. 



- Djelomično je krenulo uređenje ugibališta za slap, dogovor s Udrugom „Zdolanjski kraj“. 

Naručene su informativne ploče za slap. 

- Rad na Sporazumu o načinu i uvjetima korištenja Kupe između Slovenije i Hrvatske. 

- Gradonačelnik je zatražio da se postavi horizontalna signalizacija na Šetalištu I. G. Kovačića.  

 

DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija nije bilo. 

- Vježbe s aparatima za zaštitu dišnih organa i s akcidentnim odijelima. 

- Betonaža poda u skladištu nakon što je izvršena izolacija. 

- Košnja trave. 

- Uređenje skladišta – postavljanje linoleuma i vraćanje stalaža. 

- Pojačanje konstrukcije nadstrešnice. 

- Memorijal „Goran Gašparac Pupin“ se odgađa jer nema dovoljno prijavljenih ekipa. 

- Sastanak u Čabru na temu JVP kao i radne skupine. 

 

PETAR HRG 

- Slanje drugog ciklusa uplatnica za boravišnu pristojbu paušalnim obveznicima. 

- Komunikacija s HTZ po pitanju odobrenih sredstava za „Delničku adventsku bajku“. 

- Napravili smo turističku kartu i vizual „Delnice bike & hike“ za apartmane, sobe i kuće za 

odmor. Početak promocije na internetu je od subote sljedećih deset dana. 

- U tijeku je javni poziv Ministarstva turizma za sufinanciranje plaža, centara za posjetitelje i 

interpretacijskih centara i žičara – prijavitelj može biti JLS. Gordana Piskač: Prijavit ćemo 

uređenje MO Crni Lug. Gradonačelnik navodi da za Jez postoji inicijativa za proglašenje 

plažom, a problem je što je sve na privatnom zemljištu.  

- Gradonačelnik je zatražio da se s ŽUC-om svakako riješi depresija kod podzida prije Turki kako 

bi se spriječile moguće nesreće.  

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Za cestu Biljevina – Razloge proveden je natječaj za izvođenje radova vezano za utrošak 

sredstava koje smo dobili za održavanje nerazvrstanih cesta. Slijedi pregled i ocjena ponuda te 

izrada odluke o odabiru i priprema ugovora. 

- Aktivnosti na održavanju nerazvrstanih cesta. 

- Održavanje javne rasvjete. 

- Nastavak radova na cesti prema Podgori. Požar i Kalić su nasipani, zamijenjen je materijal i 

kreće priprema za asfaltiranje. 

- Izrada rješenja za naknadu za nezakonito izgrađene zgrade. 

- Aktivnosti vezane uz obnovu postupka za Ministarstvo obrane i Ministarstvo državne imovine. 

- Potvrda za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu RH. 

- Organiziranje „Zelene čistke“ za 15. rujna 2018. godine. 

- Ugovor za zakup tzv. ribarnice. 

- Atestiranje dimnjaka u Knjižnici. 

- Izrada Odluke za Upravno vijeće Centra za ruralni razvoj. 

- Natječaj za prodaju stanova u Lučicama i Delnicama, Lujzinska cesta. 

- Potrebno je zatražiti ponudu za uređenje opaža na Vatrogasnom domu u Crnom Lugu. 

- Aktivnosti vezane uz Strategiju razvoja turizma. 

- Ovrhe za komunalnu naknadu za firme. 

- Kontrola radova u Brodu na Kupi. 

- Prometno redarstvo. 

- Donesen je novi Zakon o komunalnom gospodarstvu te će trebati donijeti nove odluke o 

komunalnoj naknadi, komunalnom doprinosu, komunalnom redu…nakon čega slijedi izdavanje 

svih novih rješenja. 

- Upućen je dopis i zahtjev za ispravak Udruzi gradova koji su napravili, i javno objavili, popis 

projekata koji su dobiveni od EU po JLS i to od 2010. godine. Grada Delnica nema u tom popisu. 

Dobili smo odgovor da će podatke ažurirati.  

 



IVANA PLEŠE 

- Rad na pripremi za izdavanje knjiga. 

- Nabava dnevnog i tjednog tiska. 

- Prioritet je rad na prijavi na natječaj Ministarstva kulture za nabavu knjižne i neknjižne građe. 

- Zbrinjavanje knjiga iz otkupa Ministarstva kulture. 

- Nabava i obrada novih knjiga. 

- Rad na formiranju zbirki. Završit će se formiranje znanstveno fantastične književnosti. 

- Izlučivanje građe. 

- Snimanje radijske emisije „Čitateljski kutak“. 

- Dogovor za „Dodir riječi“ u rujnu u kojem bi gostovala gospođa Brekalo iz Vrata. 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Priprema za sjednicu Gradskog vijeća – Polugodišnje izvršenje proračuna. 

- Svakodnevna komunikacija na temu poreznih rješenja. 

- Stanovi sa stanarskim pravom. 

- Zbog povrata poreza prihodi proračuna za kolovoz jako su loši. 

 

 

 

Dovršeno u 8,50 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika       Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 

 


